

Referat af Bestyrelsesmøde

16. april 2018

Emne	Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Store Klaus
Dato og tidspunkt	16. april – Kl. 19.30
Sted	Store Klaus 50
Inviterede	Christian Kristensen, nr. 35, formand (2945 1449) Vagn Mølgaard, nr. 67, kasserer (4157 4018) Charlotte Eisenhardt, nr. 50, sekretær (6011 2981) Gert Krarup, nr. 81 (2121 1102) Jens Christian Gerdes Carlsson, nr. 39, suppleant (2851 3879) Erik Meyerhoff, nr. 54, suppleant (2147 1885)
Afbud fra	Claus Marmann, nr. 33 (4050 8669)

cei@sdu.dk
M +4560112981

Dagsorden:

1. Godkendelse af forrige referat og dagens dagsorden

Godkendt

2. Opfølgning på Generalforsamlingen

Det er blevet aftalt at vi til næste år ikke vil afholde generalforsamlingen i et privat hjem, da dette måske er en af årsagerne til det lille fremmøde.

Vi undersøger muligheden i Jernalderlandsbyen – alternativt Sognegården i Næsby.

Fremover vil indkaldelse til generalforsamlingen ske via mail.

Det blev drøftet om referater fra generalforsamling samt fra bestyrelsesmøder ligeledes skal rundsendes. Enighed herom.

3. Området

Runderen

Kommunen har anlagt en frugtlund med adskillige frugtræer på "runderen" bag nr. 64 mod Stavis Å.

Der vil blive opsat borde, bænke og grill forhåbentligt før sommer. Det glæder vi os til ;o)

Legeplads/fitnessområde

Bestyrelsen har vendt muligheden for opsætning af legeplads og udendørs fitnessmaskiner. Begge dele er en god idé, men i første omgang vil vi arbejde videre på en legeplads.

Jens Christian har været i dialog med Palle N. Hansen fra kommunen og vil tage kontakt med ham igen for et evt. møde.

Der er nedsat en arbejdsgruppe som arbejder videre med mulige forslag som fremlægges til næste bestyrelsesmøde før sommer.

Arbejdsgruppen består af Jens Christian, Kristian og Charlotte.

Jens Christian er formand for arbejdsgruppen.

4. Sociale arrangementer

Det blev besluttet at årets sommerfest bliver d. 16. juni. Christian kontakter Jernalderlandsbyen for mulighed for lån af området. Vi vil gerne starte kl. 14.00.

Muligheden for indvielse af "Runderen" blev også vendt. Vi tager den op til næste bestyrelsesmøde.

5. Evt.

Gert har forgæves forsøgt at få fat i Palle Matzen ved kommunen for at følge op på støjvol- den mod Bogensevej. Han vil ringe tilbage når han kommer tilbage fra ferie.

Vagn har modtaget en minimal prisjustering fra nets.

Bankskiftet er gået i orden. Men banken ønsker at vi får ændret §8 i passussen vedrørende netbank. Denne medtages til afstemning til næste generalforsamling.

6. Næste møde

D. 7. maj kl. 17.30.

Vi mødes på "Runderen".

Dagsordenen vil indeholde:

- Planlægning af sommerfest
- Status på legeplads

Mødeplanlægning

- | | |
|--|----------------|
| 1. Planlægning af Generalforsamling: | Medio januar |
| 2. Indkomne forslag før Generalforsamling: | Ultimo februar |
| 3. Generalforsamling: | Marts |
| 4. Opsamling efter Generalforsamling: | April |
| 5. Alm. Bestyrelsesmøde | Oktober |